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Küldöttgyűlési beszámoló 

2017.10.03.-2017.11.14. 

Időrendi bontás az elmúlt egy hónapról: 

● 2017.10.03. Rendes Küldöttgyűlés 

● 2017.10.09. Tisztségviselői ülés 

● 2017.10.12. EHÖK SZÖB 

● 2017.10.13. KÖB ülés 

● 2017.10.18. EHSZÖB ülés 

● 2017.10.26. Tisztségviselői ülés 

Írásos beszámoló az elmúlt egy hónapról: 

Az elmúlt Küldöttgyűlés óta eltelt egy hónap főleg a korrekciók, illetve a rutinmunkák időszaka 

volt. Néhány kategóriára szedve szeretnék röviden beszámolni ezekről.  

Szoctám utózöngék: 

A korrekciós időszak a legutóbbi Küldöttgyűlés napján kezdődött és bő egy hétig tartott. 

Nagyjából 20 korrekciós igény érkezett be, ezekből 13 volt jogos, amely felkerülhetett a 

korrekciós listára. A maradék önhiba volt, amelyen sajnos korrekcióval már nem lehetett 

segíteni. A beérkezett jogos korrekciós nagy része nem bírálói hiba volt. Számokban mérve 4 

volt tisztán bírálói hiba, 1 részben bírálói, 9 pedig a Neptun és egyéb rendszerhibák miatt 

alakult így. Összességében tehát alaposan dolgoztak a bírálók, mert bár a korrekciós időszak 

előtt is jeleztek hibákat és javítottuk őket, de ez a szám szerintem elfogadható hibaarány. Nem 

kívánom hosszasan kifejteni, hogy milyen korrekcióra szoruló hibák voltak, de ha valaki 

igényli, akkor írjon vagy kérjen meg az ülésen, hogy részletezzem.  

A fellebbezések tekintetében összesen 6 fellebbezés érkezett be – ebből négyet már tárgyalt a 

HJB, kettőt még fog. Eddig egyiket se találták jogosnak, minden esetben az EHSZÖB 

döntésének adott igazat a HJB. Úgy gondolom, hogy ez is a bírálók alaposságát bizonyítja.  

Egyéb korrekciók: 

A Küldöttgyűlésen említettem, hogy a rendszeres ISZTK ösztöndíjak esetében is zajlik 

korrekció, főleg a rendszeres szakmai ösztöndíjak átvizsgálására való tekintettel. Ezeket mind 

ismételten elbíráltam, majd tárgyaltuk őket és jelenleg mindegyik hallgató pontosan 

ugyanakkora támogatásban részesül, mindenféle félreértéstől mentesen. A jövőben fontos, 

hogy definiáljuk az egy óra fogalmát, elkerülve a hasonló félreértéseket.  
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Rendszer sport ösztöndíjnál egy elkeveredett dokumentum miatt történt korrekció, illetve 

rendszeres tudományos ösztöndíj esetén volt egy félreértett dokumentum, emiatt jár még pont 

a hallgatónak. Összesen tehát 77 pályázatból 2 esetben volt szükség korrekcióra. Köszönöm 

mindkét bírálónak – mind Székely Gellértnek, mind Zsilák Borbálának -, hogy a korrekció alatt 

végig segítségemre voltak, sőt, Bori maga levelezett a kérdések miatt a pályázókkal és 

tisztázták a kérdéseket, ezzel hatalmas terhet vett le a vállamról.  

Fellebbezés idén ISZTK ösztöndíj kapcsán még nem érkezett.  

Októberi munkálatok: 

Codogno Bori októberben is elvégezte az egyszeri ösztöndíjak bírálását. Az októberi KÖB 

során ezekről döntött a korrekciók mellett a Bizottság, illetve kiírásra került az Egyszeri 

tanulmányi versenyeken és konferenciákon való részvétel támogatása pályázat.  Ez a pályázat 

hosszabb és részletesebb, mint korábban volt és jobban köti mind azt, hogy ki pályázhat, illetve 

mire pályázhat, stb. Nem hibátlan, sőt, de a jelenlegi körülmények között a KÖB tagjai ebben 

tudtak kiegyezni, így tudnak támogatást nyújtani a hallgatóknak. Remélhetőleg a következő 

félévben anyagilag kevésbé lesz megkötve a Bizottság és nagyobb szabadságot hagyhat a 

pályázóknak is, mint az sajnos most megengedhető. Emellett a pályázat hibáiról leginkább a 

pályázási időszak után tudunk beszélni, így ez a következő beszámoló témája lehet.  

Az utalási listákat a KÖB ülést követő hétvégén elkészítettem és az új kiírást is nyilvánossá 

tettem. Az utalási listák esetében, lévén, hogy sok korrekció volt, kisebb nehézség és plusz 

javítás lépett fel (idén a korábbiaktól már eltérően kell készíteni a listákat, mint azt előző 

hónapban említettem), de a HPO-val való kommunikálásnak köszönhetően minden időben 

elkészült. Ebben a hónapban is a határidő előtt 2 nappal küldte el a már aláírt listákat a kar , 

illetve az aláíróknak is sok időt tudtam biztosítani átnézni – ezt remélem a jövőben is tartani 

tudjuk, egyelőre nem csúszott hiba a gépezetbe.  

A Neptunos kiértesítés rendben volt, viszont a határozatok kiküldésében volt egy kisebb 

fennakadás (technikai és egészségügyi problémák miatt), így ezek kicsit később történtek meg, 

de minden hallgató megkapta emailben a KÖB teljes határozatát.  

Az új kiírás pályázási felülete elkészült, az ülés időpontjában már elstartolt a pályázás, erről 

majd szóban tudok többet mondani.  

Delegáltságok és egyéb ülések 

Mindhárom delegáltságomnak eleget tettem, a KÖB ülést már ki is fejtettem feljebb. Az 

EHSZÖB ülésen a rendszeres szoctám korrekciók mellett a szokásos anyagokkal (rendkívüli  
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szoctám, közéleti ösztöndíj) foglalkoztunk, illetve az Erasmus kiegészítő támogatásról és a 

művészeti ösztöndíj pályázatokról döntöttük. A rendkívülihez a kari anyagokat elküldtem 

időben, az előbírálást én végeztem, majd az EHSZÖB után kiértesítettem a hallgatókat. A 

művészeti ösztöndíj kapcsán sok észrevétel volt. Ugyebár ez volt az első eset, hogy kiírásra 

került, még sokat kell forrnia, de a Bizottság bizakodó. Volt EHSZÖB levélszavazás is 

októberben, a párhuzamos képzés kompenzációja pályázat kiírásáról – természetesen 

szavaztam. Az EHÖK SZÖB – az EHSZÖB anyagainak előkészítése mellett – tárgyalta a 

szociális pályázati kiírások hibáit és magának a pályázási időszakban is a hibáit, ezekre a 

későbbiekben még ki fogunk térni és igyekszünk megkönnyíteni a hallgatóknak a pályázást, 

valamint egyértelművé tenni esetleges félreérhető tételeket.  

Minden más 

A Küldöttgyűlés óta 3 tisztségviselői ülés volt, kettőn tudtam ott lenni.  

A fogadóóráimat megtartottam egy kivétellel, ez betegség miatt maradt el, jeleztem a honlapon, 

illetve egy fogadóórám másik időpontban pótoltam, mely szintén jelezve volt.  

A levelezés kicsit nyugodtabb időszakát éli, a szeptemberi és október eleji dömpinghez képest, 

emellett továbbra is igyekszem tartani a 24 órás válaszadási határidőt, amit kitűztem.  

Az ígért összefoglaló, melyben a hallgatók jobban átláthatják az ISZTK keretbeli költéseket, 

félkész, az elmúlt 3 hónap adatait felvittem. Valószínűleg az ülés időpontjáig már ezt is 

ellenőriztettem és ki fog kerülni.  

A KÖB jegyzőkönyvek pótlása részemről befejeződött az őszi szünetben (májustól az októberi 

ülésig terjedő időszakról) – el lettek küldve iktatásra a jegyzőkönyvek és amint rájuk kerül az 

iktatószám, már kerülnek is fel a honlapra. Bizakodó vagyok, hogy innentől az ülés utáni héten 

legkésőbb felkerülhetnek és nem lesz több ilyen feltorlódás. 

A beszámoló beküldése után még a hétvégén meg fogom kérni a szacskókat, hogy a jövőhéten 

kezdődő pályázásra hívják fel a szakterületük figyelmét (vagyis küldjék ki az aktuális 

levelezőlistákra a kiírást), mivel október óta sokan elfelejthették. Ezt nekik megelőlegezve is 

köszönöm, illetve köszönöm Kovács Fanni folyamatos segítségét a hallgatók informálásában.  

A kommunikációt javítva eddig 2 cikket írtam a Nyúzba, illetve a fent említett pályázásra is 

igyekeztünk felhívni Líviával a figyelmet. A cikkeket a jövőben is tervezem folytatni, mert ha 

csak egyetlen hallgató közelebbinek és érthetőbbnek érzi ettől a rendszert, akkor megéri. 

Köszönöm Lívia segítségét ebben – és úgy egyébként mindenben! Bálinttal is beszéltem erről  
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a „cikksorozatról” röviden, megválasztása esetén valószínűleg vele is könnyedén együtt tudunk 

működi, folytatva a mindezt.  

 

Köszönöm, hogy elolvastad a beszámolómat, esetleges kérdéseidet, észrevételeidet szívesen 

fogadom személyesen, vagy bármely elérhetőségemen.  

 

Budapest, 2017.11.11. 

Dohány-Juhos Nikolett 
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